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فرمانده انتظامی استان قزوین در گفت و گو با پرسون؛

ضرورت های استقرار پایدار راهور در اقبالیه&#47;قول سردار
فرمانده انتظامی استان قزوین پس از افتتاح ایستگاه پلیس راهور اقبالیه، از دغدغههای اقبالیه ۶۳ هزار نفری برای استقرار پایدار نیروی راهور خبرداد و

قول ماندگاری این نیرو در شهر، علی رغم نبود ساختار را داد.

به گزارش سایت خبری پرسون از قزوین، سردار علی ابراهیمی فرمانده انتظامی استان قزوین بیان کرد؛ از درخواستها و دغدغههای مردم اقبالیه با در
نظر گرفتن جمعیت ۶۳ هزار نفری، استقرار نیروی راهور در این شهر بود که به علت نبود تعریف ساختار سازمانی برای حضور پلیس راهور، این موضوع تا

این لحظه به صورت کامل انجام نگرفته بود.

با توجه به این که از طریق شهردار و شورای شهر، ساختمان و سایر ملزومات مورد نیاز تامین شده بود، دستور داده شد نیروی انسانی پلیس در این
ایستگاه پلیس مستقر شوند

سردار علی ابراهیمی عنوان کرد؛ علی رغم نبود ساختار، با توجه به تصادفات داخل شهر و تصادفات منجر به فوت و جرح هایی که صورت میگرفت و
همچنین زمان طولانی که به علت فاصله تا شهر قزوین صرف می شد تا پلیس بر سر صحنه حضور یابند، دستور داده شد همکاران ما در راهنمایی و

رانندگی در این شهر استقرار داشته باشند.

پرسون: افتتاح ایستگاه پلیس راهور برای دومین بار است که در چند سال اخیر اتفاق می افتد، چه تضمینی است که ماندگار باشد و به سرنوشت بار
پیشین دچار نشود که پس از مدت کوتاهی جمع آوری شود؟

سردار ابراهیمی توضیح داد؛ با توجه به این که از طریق شهردار و شورای شهر، ساختمان و سایر ملزومات مورد نیاز تامین شده بود، دستور داده شد
نیروی انسانی پلیس در این ایستگاه پلیس مستقر شوند.

پرسون: افتتاح ایستگاه پلیس راهور برای دومین بار است که در چند سال اخیر اتفاق می افتد، چه تضمینی است که ماندگار باشد و به سرنوشت بار
پیشین دچار نشود که پس از مدت کوتاهی جمع آوری شود؟

پلیس در اینجا استقرار خواهد داشت مگر اینکه عمری نداشته باشیم یا جابجایی مدیریت صورت بگیرد.

فرمانده انتظامی استان قزوین؛ انشاءالله که بتوانیم شرمنده این همه محبت مردم نشویم.
تا زمانی که اینجا هستیم و تا زمانی که خداوند عمر خدمتی و عمر زندگی به ما داد بر سر قولمان هستیم.

پلیس در اینجا استقرار خواهد داشت مگر اینکه عمری نداشته باشیم یا جابجایی مدیریت صورت بگیرد که آن را نمیتوانم تضمین بدهم.خدمت
فرماندار محترم و سایر مسئولین و دوستان عزیزی که حضور دارند این قول را میدهم.

پرسون: آرزوی توفیق روزافزون شما و همکارانتان را از درگاه حق داریم.

گفت و گو از حسین رستمی قزوین


